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Opwaardering en vragen m.b.t. Memo Terugkoppeling samenwerking bij recreatie 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
VVD 
Opwaardering 

1 Is in het overleg met gemeenten ook de 
eigendomssituatie betrokken en gekeken 
naar mogelijkheden om daar rationalisatie in 
aan te brengen? 

Zoals u in het memo heeft gelezen, zijn wij 
gestart met overleg met de gemeenten. Dit 
eerste overleg bood niet de gelegenheid om 
concrete/specifieke afspraken te maken 
over een mogelijke rationalisatie van de 
eigendomssituatie (c.q. het overdragen van 
recreatieterreinen en “snippergroen” die niet 
of nauwelijks een regionale recreatieve 
functie hebben naar gemeenten of andere 
voor de hand liggende eigenaren).  
Op de actielijst van de recreatieschappen 
staat nog wel een actie open om te 
inventariseren welke eigendommen geen 
regionale recreatieve meerwaarde hebben 
en deze in dat geval af te stoten.  

 2 Hoe ziet het vervolg er uit, wanneer komt er 
weer berichtgeving naar de Staten en is er 
een planning afgesproken? 

De planning wordt op dit moment opgesteld. 
Streven is om in het 4e kwartaal alle 
gesprekken te hebben afgerond zodat wij u 
kunnen informeren over de resultaten 
hiervan en de te zetten vervolgstappen. 

ChristenUnie 
Opwaardering 

3 In het memo worden PS geïnformeerd over 
de eerste verkenning met gemeenten, naar 
aanleiding van een aangenomen motie in 
het voorjaar van 2022.   
Hebben GS (los van het huidige subsidie-
instrument en de samenwerking binnen 
Routenet) denkrichtingen en/of scenario's in 
voorbereiding met het oog op 
provinciebrede samenwerking rondom 
recreatie?   

In de memo die aan de Staten is 
aangeboden bij de werksessie over de 
‘Samenwerking op het gebied van recreatie’ 
is aangegeven dat samenwerking maatwerk 
zal zijn. Het is de vraag of de door PS 
gewenste provinciebrede samenwerking op 
het gebied van recreatie ook gewenst wordt 
door de gemeenten. We zijn gestart met het 
gesprek hierover en zullen bekijken welke 
mogelijkheden er zijn en draagvlak hebben. 
In het eerste gesprek kwam naar voren dat 
(aansluiten bij) samenwerking op regionaal 
niveau wenselijk is.  

 4 Hoe gaan GS verder met dit proces, zijn er 
al concrete vervolgstappen? 

Zie antwoord op vraag 2.  

 5 Hoe en op welke termijn worden PS 
geïnformeerd over het vervolg van dit 
proces?  

Zie antwoord op vraag 2. 

 


